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Madocsa Község Önkormányzata 

Szám: 10/2024. 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült:    Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. augusztus 28. napján 17.00 

órai kezdettel megtartott rendkívüli,  nyílt üléséről. 

 

Az ülés helye:  Madocsa Községi Önkormányzat Tanácskozó Terme 

 

Jelen vannak:   

 Baksa Ferenc polgármester 

 Szintai László képviselő, alpolgármester 

 Komáromi József képviselő 

 Magyar István képviselő 

 Tarczal József képviselő 

 Bán Bálint Géza képviselő 

 

  Vitéz Bertalan András aljegyző 

 Benke Noémi jegyzőkönyvvezető, igazgatási ügyintéző 

       

Távol van: Tarczal János képviselő 

 

Baksa Ferenc polgármester: Köszöntötte a Képviselő-testület tagjait, külön köszöntötte Vitéz Bertalan 

András aljegyző Urat a Képviselő-testület rendkívüli, nyílt ülésén. Megállapította, hogy a Képviselő-

testület 7 tagjából 6 fő jelen van, az ülést határozatképesnek nyilvánította. Tarczal János képviselő 

igazoltan van távol.  

Komáromi József, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Indítványozza, hogy a „Javaslat Madocsa Község 

Önkormányzata Beszerzési Szabályzatának módosítására” című szóbeli előterjesztés 9. napirendi 

pontként felvételre kerüljön.   

Baksa Ferenc polgármester: Szavazásra bocsátotta a következő határozati javaslatot: „Madocsa 

Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendi pontokat a következő szerint módosítja:  

a „Javaslat Madocsa Község Önkormányzata Beszerzési Szabályzatának 

módosítására” című szóbeli előterjesztés 9. napirendi pontként felvételre kerül.” 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot 

hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

114/2024. (VIII.28.) határozata 

a napirendi pontok módosításáról 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendi pontokat a következő szerint 

módosítja:  

a „Javaslat Madocsa Község Önkormányzata Beszerzési Szabályzatának 

módosítására” című szóbeli előterjesztés 9. napirendi pontként felvételre kerül. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Baksa Ferenc polgármester 

 

Baksa Ferenc polgármester: Az ülés napirendjeként a meghívóban közölt napirendi pontokat javasolta 

tárgyalásra azzal a további módosítással, hogy Magyar István képviselő által az ülés előtt emailben 

megküldött a „Javaslat nyilvános üléseken kép- és hang (videó) felvétel készítéséről” című előterjesztést 
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10. napirendi pontként felvételre javasolta. Szavazásra bocsátotta a következő határozati javaslatot: 

„Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendi pontokat a következő szerint 

módosítja:  

a „Javaslat nyilvános üléseken kép- és hang (videó) felvétel készítéséről” című 

előterjesztés 10. napirendi pontként felvételre kerül.” 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 2 nem szavazattal, tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot 

hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

115/2024. (VIII.28.) határozata 

a napirendi pontok módosításáról 

 

a „Javaslat nyilvános üléseken kép- és hang (videó) felvétel készítéséről” című 

előterjesztés 10. napirendi pontként felvételre kerül.” 

Határidő: azonnal 

Felelős: Baksa Ferenc polgármester 

 

Baksa Ferenc polgármester: A módosítást követően szavazásra bocsátotta a következő határozati 

javaslatot, a napirendi pontok elfogadásáról: „Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

az ülés napirendi pontjait az alábbiak szerint elfogadta: 

 

 1. Javaslat villamos energia szerződések felmondására és árajánlatok bekérésére Madocsa Község 

Önkormányzata és intézményei részére 2025. január 1. napjától 

  Előterjesztő: polgármester 

      

2. Javaslat az önkormányzat tulajdonában lévő Nissan Vanette Cargo 2,3D típusú  

gépjármű eladására 

Előterjesztő: polgármester 

      

3. Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata tulajdonában lévő, Madocsa, Fő utca 24/A alatti lakás 

bérleti szerződésének megkötésére 

Előterjesztő: polgármester 

      

4. Javaslat az „Idősbarát Önkormányzat Díj” tárgyban pályázat benyújtására 

Előterjesztő: polgármester 

      

5. Javaslat a Madocsa, 012/9 és 0220/38 hrsz. ingatlanok közötti  ingatlan csere szerződés 

megkötésére 

Előterjesztő: polgármester 

      

6. Javaslat az „ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB 

Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés” megkötésére 

Előterjesztő: polgármester 

      

7. Javaslat a Madocsa külterület 087/33 hrsz. ingatlan erdő művelési ágból szántó művelési ágba 

történő átminősítésére 

Előterjesztő: polgármester 

      

8. Beszámoló a 2024. június 16. és 2024. június 20. közötti TEIT szakmai tanulmányútról 

Előterjesztő: polgármester 

 

9. Javaslat Madocsa Község Önkormányzata Beszerzési Szabályzatának módosítására 

Előterjesztő: Komáromi József elnök 



3 

 

 

10. Javaslat nyilvános üléseken kép- és hang (videó) felvétel készítéséről 

Előterjesztő: Magyar István képviselő” 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodással alábbi határozatot hozta: 

 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

116/2024. (VIII.28.) határozata 

a napirendi pontok elfogadásáról 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendi pontokat az alábbiak szerint 

elfogadta: 

 

      1. Javaslat villamos energia szerződések felmondására és árajánlatok bekérésére Madocsa Község 

Önkormányzata és intézményei részére 2025. január 1. napjától 

  Előterjesztő: polgármester 

      

2. Javaslat az önkormányzat tulajdonában lévő Nissan Vanette Cargo 2,3D típusú  

gépjármű eladására 

Előterjesztő: polgármester 

      

3. Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata tulajdonában lévő, Madocsa, Fő utca 24/A alatti lakás 

bérleti szerződésének megkötésére 

Előterjesztő: polgármester 

      

4. Javaslat az „Idősbarát Önkormányzat Díj” tárgyban pályázat benyújtására 

Előterjesztő: polgármester 

      

5. Javaslat a Madocsa, 012/9 és 0220/38 hrsz. ingatlanok közötti  ingatlan csere szerződés 

megkötésére 

Előterjesztő: polgármester 

      

6. Javaslat az „ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB 

Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés” megkötésére 

Előterjesztő: polgármester 

      

7. Javaslat a Madocsa külterület 087/33 hrsz. ingatlan erdő művelési ágból szántó művelési ágba 

történő átminősítésére 

Előterjesztő: polgármester 

      

8. Beszámoló a 2024. június 16. és 2024. június 20. közötti TEIT szakmai tanulmányútról 

Előterjesztő: polgármester 

 

9. Javaslat Madocsa Község Önkormányzata Beszerzési Szabályzatának módosítására 

Előterjesztő: Komáromi József elnök 

 

10. Javaslat nyilvános üléseken kép- és hang (videó) felvétel készítéséről 

Előterjesztő: Magyar István képviselő 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Baksa Ferenc polgármester 
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Baksa Ferenc polgármester: Jegyzőkönyvvezetőnek Benke Noémit, jegyzőkönyv-hitelesítőnek Bán 

Bálint Géza és Szintai László képviselőket javasolta megválasztani. Szavazásra bocsátotta a következő 

határozati javaslatot: „Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jegyzőkönyv 

hitelesítőnek Bán Bálint Géza képviselőt és Szintai László képviselőt, jegyzőkönyvvezetőnek pedig 

Benke Noémit választotta meg.” 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

117/2024. (VIII.28.) határozata 

a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyéről 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jegyzőkönyv hitelesítőnek Bán Bálint Géza 

képviselőt és Szintai László képviselőt, jegyzőkönyvvezetőnek pedig Benke Noémit választotta meg. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Baksa Ferenc polgármester 

 

Napirendi pont tárgyalása: 

 

      1. Javaslat villamos energia szerződések felmondására és árajánlatok bekérésére Madocsa Község 

Önkormányzata és intézményei részére 2025. január 1. napjától 

  Előterjesztő: polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1. mellékletét képezi. 

 

Baksa Ferenc polgármester: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte, az előterjesztésben 

foglalt határozati javaslat elfogadását javasolta a Képviselő-testületnek. Az ülést megelőzően a 

Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendi pontot. Felkérte a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy 

tájékoztassa a jelenlévőket az ott elhangzottakról. 

Komáromi József, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi 

Bizottsága a „Javaslat villamos energia szerződések felmondására és árajánlatok bekérésére Madocsa 

Község Önkormányzata és intézményei részére 2025. január 1. napjától” című előterjesztést 

megtárgyalta, az abban foglalt határozati javaslatot a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta, 

azzal a módosítással, hogy az Önkormányzat kérjen árajánlatot az MVM Next Energiakereskedelmi 

Zrt.-től is. 

Baksa Ferenc polgármester: Mivel a napirendhez hozzászólás nem érkezett, szavazásra bocsátotta a 

„Javaslat villamos energia szerződések felmondására és árajánlatok bekérésére Madocsa Község 

Önkormányzata és intézményei részére 2025. január 1. napjától” című előterjesztésben foglalt határozati 

javaslatot, azzal a módosítással, hogy a Képviselő-testület árajánlatot kér be az MVM Next 

Energiakereskedelmi Zrt.-től is. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

118/2024.(VIII.28.) határozata 

villamos energia szerződések felmondására és árajánlatok bekérésére Madocsa Község 

Önkormányzata és intézményei részére 2025. január 1. napjától 
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1.) Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) az 

E.ON Energiamegoldások Kft.-vel és az Audax Renewables Kft.-vel 2024. december 31. napjáig 

fennálló villamos energia szerződéseit felmondja. 

 

 

2.) A Képviselő testület a „villamos energia árajánlat kérése Madocsa Község Önkormányzata és 

intézményei részére 2025. január 1. napjától” beszerzési eljárásra az alábbi gazdasági szereplőket 

kéri fel ajánlattételre: 

 

I. E.ON Energiamegoldások Kft. (székhelye: 1134 Budapest, Váci út 17.) 

 

II. E2 Hungary Zrt. (1117 Budapest, Dombóvári út 26.) 

 

III. Audax Renewables Kft. (1139 Budapest, Fiastyúk utca 4-8.)  

 

IV. MVM Next Energiakereskedelmi Zrt. (1081 Budapest, II. János Pál pápa tér 20.) 

 

3.) A Képviselő-testület felhatalmazza Baksa Ferenc polgármestert a meglévő villamos energia 

szerződések felmondására és az árajánlatok bekérésére. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Baksa Ferenc polgármester 

 

2. Javaslat az önkormányzat tulajdonában lévő Nissan Vanette Cargo 2,3D típusú  

gépjármű eladására 

Előterjesztő: polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 2. mellékletét képezi. 

 

Baksa Ferenc polgármester: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte, az előterjesztésben 

foglalt határozati javaslat elfogadását javasolta a Képviselő-testületnek. Az ülést megelőzően a 

Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendi pontot. Felkérte a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy 

tájékoztassa a jelenlévőket az ott elhangzottakról. 

Komáromi József, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi 

Bizottsága a „Javaslat az önkormányzat tulajdonában lévő Nissan Vanette Cargo 2,3D típusú gépjármű 

eladására” című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt határozati javaslatot a Képviselő-testület 

részére elfogadásra javasolta, azzal a kiegészítéssel, hogy a gépjármű meghirdetési ára 300.000 Ft. 

Baksa Ferenc polgármester: A gépjármű jelenleg a forgalomból ideiglenesen kivonásra került, a 

biztosítása szüneteltetve van.  

Bán Bálint Géza képviselő: Ki törte össze? 

Baksa Ferenc polgármester: Az egyik alkalmazott. 

Bán Bálint Géza képviselő: A bontó 50.000 Ft-ot ad. 

Tarczal József képviselő: Nem tudom, hogy darabra vagy súlyra adnak pénzt. 

Baksa Ferenc polgármester: Utána lesz kérdezve. 

Magyar István képviselő: Használtautó-n szinte már nem is kapható ez a típus, viszont a Facebookon 

van egy külön ilyen csoport. Ide is fel lehetne rakni, látom, hogy mindig írnak, hogy kinek milyen 

alkatrészre lenne szüksége. 

Baksa Ferenc polgármester: Csak egyben tudjuk értékesíteni az autót. 

Magyar István képviselő: 300.000 Ft-ért ebben a csoportban is meg lehetne hirdetni. 

Vitéz Bertalan András aljegyző: Én alapvetően kétféle megoldást javasolnék. Az első a bontó 

megkeresése. A másik az, hogy meghirdetésre kerül a gépjármű. Itt az a kérdés, hogy a Képviselő-

testület meghatároz egy pontos összeget, és ahhoz tartja magát, majd azt lehet ülésről-ülésre 
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felülvizsgálni, vagy a Képviselő-testület meghatalmazza a polgármestert és majd ő ad tájékoztatást. A 

Pénzügyi Bizottság is belátta, hogy egy tól-ig ár megszabása nem megfelelő, nem minősül felelős 

gazdálkodásnak. Lehetne értékbecsélést is kérni, de mivel nem nagy értékről van szó, ezért nem 

érdemes. 

Magyar István képviselő: Milyen állapotban van egyébként az autó? 

Baksa Ferenc polgármester: Az A oszlop sérült, egy év műszaki van rajta, új a fék, a hengerfej és a 

kuplung is. A motorja teljesen jó, takarítani kell. Az új alkatrészek beszerelését számlával tudjuk 

igazolni. A terhergépjárművek között keresve 650.000 Ft-ért is találtam. 

Bán Bálint Géza képviselő: Van szükségünk most erre a gépjárműre, vagy helyette másikra? 

Baksa Ferenc polgármester: Nagy szükség lenne rá. A mikrobuszt nem kellene tönkre tenni az 

utánfutó húzásával, a traktor is gallyakat hord sokszor, az elektromos autóval az ebéd van hordva és az 

időseket is napi kétszer szállítjuk. Egy platós autó lenne jó megoldás, lehetne gallyakat, füvet hordani, 

utánfutót húzni. 

Magyar István képviselő: Akkor a javítás nem opció? 

Baksa Ferenc polgármester: Gazdaságilag nem kifizetődő. Körbe lett járva a téma, a 

karosszérialakatos nem javasolta. Az átíratástól kezdve a javításon át rengeteg költség merül fel. 

Nagyjából 700.000 Ft-ig számoltuk, ha azt már egy másik gépjárműre fordítjuk, annyival előrébb 

vagyunk. Mivel a napirendhez több hozzászólás nem érkezett, szavazásra bocsátotta a „Javaslat az 

önkormányzat tulajdonában lévő Nissan Vanette Cargo 2,3D típusú  

gépjármű eladására” című előterjesztésben foglalt határozati javaslatot. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

119/2024. (VIII. 28.) határozata 

az önkormányzat tulajdonában lévő Nissan Vanette Cargo 2,3D típusú  

gépjármű eladásáról 

1.) Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) az 

előterjesztés tartalmát megismerte, és úgy dönt, hogy a  tulajdonában lévő Nissan Vanette Cargo 2,3D 

gépjárművet értékesíti.  

 

2.) A Képviselő-testület megbízza és felhatalmazza Baksa Ferenc polgármestert, hogy az 1.) pont 

szerinti döntésük alapján jognyilatkozatokat tegyen meg. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Baksa Ferenc polgármester 

     

3. Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata tulajdonában lévő, Madocsa, Fő utca 24/A alatti 

lakás bérleti szerződésének megkötésére 

Előterjesztő: polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. mellékletét képezi. 

 

Baksa Ferenc polgármester: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte, az előterjesztésben 

foglalt határozati javaslat elfogadását javasolta a Képviselő-testületnek. Az ülést megelőzően a 

Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendi pontot. Felkérte a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy 

tájékoztassa a jelenlévőket az ott elhangzottakról. 
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Komáromi József, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság a „Javaslat a Madocsa Község 

Önkormányzata tulajdonában lévő, Madocsa, Fő utca 24/A alatti lakás bérleti szerződésének 

megkötésére” című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt határozati javaslatot a Képviselő-

testület részére elfogadásra javasolta. 

Vitéz Bertalan András aljegyző: A szerződésben szerepel már az is, hogy a bérleti díj évente 

felülvizsgálatra kerül. 

Baksa Ferenc polgármester: Mivel a napirendhez hozzászólás nem érkezett, szavazásra bocsátotta a 

„Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata tulajdonában lévő, Madocsa, Fő utca 24/A alatti lakás 

bérleti szerződésének megkötésére” című előterjesztésben foglalt határozati javaslatot. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

120/2024.(VIII.28.) határozata 

a Madocsa Község Önkormányzata tulajdonában lévő, Madocsa, Fő utca 24/A alatti lakás 

bérleti szerződésének megkötésére 

 

1.) Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) 

Kovács Bernadett kérelmét megismerte és úgy határoz, hogy az Önkormányzat tulajdonát 

képező, Madocsa belterület 89 hrsz-on lévő, Fő utca 24/A című ingatlanra bérleti szerződést 

kötnek Kovács Bernadettel, és az őt foglalkoztató Madocsai Református Általános Iskolával. 

 

2.) A Képviselő-testület a bérleti szerződés időtartamát 2024. szeptember 1. és 2026. augusztus 31. 

közötti időszakban határozza meg. 

 

3.) A Képviselő-testület a bérleti szerződés díját havi 15.000.-Ft-ban határozza meg. A lakás 

használatával kapcsolatban felmerülő villany, víz, szennyvíz, fűtés költségeket Kovács 

Bernadettnek kell állnia. 

 

4.) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés aláírására. 

 

Határidő: 2024.08.31. a szerződés megkötésére 

Felelős: Baksa Ferenc polgármester  

 

4. Javaslat az „Idősbarát Önkormányzat Díj” tárgyban pályázat benyújtására 

Előterjesztő: polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. mellékletét képezi. 

 

Baksa Ferenc polgármester: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte, az előterjesztésben 

foglalt határozati javaslat elfogadását javasolta a Képviselő-testületnek. Az ülést megelőzően a 

Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendi pontot. Felkérte a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy 

tájékoztassa a jelenlévőket az ott elhangzottakról. 

Komáromi József, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság a „Javaslat az „Idősbarát 

Önkormányzat Díj” tárgyban pályázat benyújtására” című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt 

határozati javaslatot a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta. 

Baksa Ferenc polgármester: Mivel a napirendhez hozzászólás nem érkezett, szavazásra bocsátotta a 

„Javaslat az „Idősbarát Önkormányzat Díj” tárgyban pályázat benyújtására” című előterjesztésben 

foglalt határozati javaslatot. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 
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Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

121/2024. (VIII.28.) határozata 

az „Idősbarát Önkormányzat Díj” tárgyban pályázat benyújtásáról 

 

1.) Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) 

kijelenti, hogy jelen előterjesztés 1. mellékletét képző az „Idősbarát Önkormányzat Díj” tárgyban 

meghirdetett pályázati kiírást megismerte. 

 

2.) A Képviselő-testület az Idősbarát Önkormányzat Díj alapításáról és adományozásáról szóló 58/2004. (VI. 

18.) ESzCsM-BM együttes rendelet alapján kiírt „Idősbarát Önkormányzat Díj” cím elnyerése érdekében 

pályázatot nyújt be. 

             

3.) A Képviselő-testület felhatalmazza Baksa Ferenc polgármestert az „Idősbarát Önkormányzat Díj” 

elnevezésű pályázattal kapcsolatos teljeskörű ügyintézésre és a benyújtandó pályázati dokumentumok 

aláírására. 

 

Határidő: a pályázat benyújtására: 2024. augusztus 30.  

Felelős: Baksa Ferenc polgármester 

 

5. Javaslat a Madocsa, 012/9 és 0220/38 hrsz. ingatlanok közötti ingatlan csere szerződés 

megkötésére 

Előterjesztő: polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. mellékletét képezi. 

 

Baksa Ferenc polgármester: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte, az előterjesztésben 

foglalt határozati javaslat elfogadását javasolta a Képviselő-testületnek. Az ülést megelőzően a 

Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendi pontot. Felkérte a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy 

tájékoztassa a jelenlévőket az ott elhangzottakról. 

Komáromi József, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság a „Javaslat a Madocsa, 012/9 

és 0220/38 hrsz. ingatlanok közötti ingatlan csere szerződés megkötésére” című előterjesztést 

megtárgyalta, az abban foglalt határozati javaslatot a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta. 

Baksa Ferenc polgármester: Sikeres tárgyalást folytattunk le a földtulajdonossal, és mivel a mi 

érdekünk a földcsere, ezért a papírmunka és annak költsége minket terhel. Az ipari területbe való 

befektetés hosszútávon kifizetődő. 

Bán Bálint Géza képviselő: Egy osztatlan közös részt adunk egy 1/1-es részért cserébe, ugye? 

Baksa Ferenc polgármester: Igen. 

Vitéz Bertalan András aljegyző: Sikerült tárgyalni a főépítésszel és a településtervezővel is, ezzel 

kapcsolatosan valószínűleg jövő hétre szükséges lesz összehívni egy rendkívüli testületi ülést. 

Szeptember végére, ha minden jól megy, el tudná fogadni a Képviselő-testület. A döntés 

meghozatalához minősített többség szükséges. 

Baksa Ferenc polgármester: Szavazásra bocsátotta a „Javaslat a Madocsa, 012/9 és 0220/38 hrsz. 

ingatlanok közötti ingatlan csere szerződés megkötésére” című előterjesztésben foglalt határozati 

javaslatot. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

122/2024.(VIII.28.) határozata 

a Madocsa, 012/9 és 0220/38 hrsz. ingatlanok közötti  ingatlan csere szerződés megkötéséről 
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1.) Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) 

úgy határoz, hogy településfejlesztés céljából ingatlan csere szerződést kötnek Sági Tibor helyi 

lakossal. 

 

2.) A Képviselő-testület az 1.) pontban meghatározottak szerint a Madocsa Község Önkormányzata 

tulajdonában lévő 012/9 hrsz. ingatlanból 3,04 ha területet cserél el a 0220/38 hrsz. ingatlannak 

a Sági Tibor tulajdonában lévő 3641/15458 tulajdonhányadáért. 

 

3.) Az ingatlan csere szerződés megkötésével és lebonyolításával kapcsolatban megbízza dr. 

Horváth Tamás egyéni ügyvédet (kamarai azonosító szám: 36061813). Az ügyvédi megbízási 

díj az önkormányzat 2024. évi költségvetésének terhére rendelkezésre áll. 

 

4.) Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Baksa Ferenc 

polgármestert a vonatkozó eljárás megindítására, és a szükséges jognyilatkozatok megtételére. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Baksa Ferenc polgármester  

 

6. Javaslat az „ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB 

Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés” megkötésére 

Előterjesztő: polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. mellékletét képezi. 

 

Baksa Ferenc polgármester: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte, az előterjesztésben 

foglalt határozati javaslat elfogadását javasolta a Képviselő-testületnek. A múltkorihoz hasonlóan 

fordulhatnak majd a könyvtárba segítségért a lakosok. Villanyszámla szükséges a regisztrációhoz, 

hosszas munka, nem egyszerű.  

Tarczal Jánosné helyi lakos: Ha valaki megmutatja neki a felületet, ő is szívesen segít. 

Árki Istvánné helyi lakos: Nincsen tájékoztatás nem tudunk semmiről. 

Baksa Ferenc polgármester: A faluban a hirdetőtáblákon és a buszmegállókban ki vannak helyezve a 

plakátok, emellett a honlapon és a Facebookon is hirdetve van minden. A Nyugdíjas Klubban is tudtak 

róla, sajnálom, hogy ezeket az információkat az emberek nem adják át egymásnak.  

Árki Istvánné helyi lakos: Lehetne egy cetlit bedobni mindenki postaládájába.  

Komáromi József, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Inkább az unokák segítsenek, keressék fel az 

idősebbeket.  

Baksa Ferenc polgármester: Mindenkinek segíteni kellene a másikat.  

Bán Bálint Géza képviselő: Másik településről is meg lehet ide csinálni. 

Baksa Ferenc polgármester: Az ülést megelőzően a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendi pontot. 

Felkérte a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a jelenlévőket az ott elhangzottakról. 

Komáromi József, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság a „Javaslat az „ingyenes 

lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB Energiamegoldások Kft-vel történő 

szerződés” megkötésére” című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt határozati javaslatot a 

Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta. 

Baksa Ferenc polgármester: Szavazásra bocsátotta a „Javaslat az „ingyenes lakossági LED-csere 

programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés” 

megkötésére” című előterjesztésben foglalt határozati javaslatot. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

 

 



10 

 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

123/2024. (VIII. 28.) határozata 

 az „ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásról, és a CYEB 

Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés” megkötéséről 

 

 

1)  Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) a 

„Javaslat az ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB 

Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés megkötésére” című előterjesztést megtárgyalta és 

támogatja azt a szándékot, hogy Madocsa Község Önkormányzata második alkalommal is 

csatlakozzon az ingyenes LED-csere programhoz. 

 

2) A Képviselő-testület felhatalmazza Baksa Ferenc polgármestert az előterjesztés 2. mellékletében 

szereplő CYEB Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés megkötésére és aláírására. 

 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2024. augusztus 30. 

Felelős: Baksa Ferenc polgármester 

 

7. Javaslat a Madocsa külterület 087/33 hrsz. ingatlan erdő művelési ágból szántó művelési ágba 

történő átminősítésére 

Előterjesztő: polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. mellékletét képezi. 

 

Baksa Ferenc polgármester: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte, az előterjesztésben 

foglalt határozati javaslat elfogadását javasolta a Képviselő-testületnek. Az ülést megelőzően a 

Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendi pontot. Felkérte a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy 

tájékoztassa a jelenlévőket az ott elhangzottakról. 

Komáromi József, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság a „Javaslat a Madocsa, 012/9 

és 0220/38 hrsz. ingatlanok közötti ingatlan csere szerződés megkötésére” című előterjesztést 

megtárgyalta, az abban foglalt határozati javaslatot a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta. 

Baksa Ferenc polgármester: Szavazásra bocsátotta a „Javaslat a Madocsa külterület 087/33 hrsz. 

ingatlan erdő művelési ágból szántó művelési ágba történő átminősítésére” megkötésére” című 

előterjesztésben foglalt határozati javaslatot. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

124/2024. (VIII. 28.) határozata 

a Madocsa külterület 087/33 hrsz. ingatlan erdő művelési ágból szántó művelési ágba történő 

átminősítéséről 

 

1.) Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) az 

előterjesztés tartalmát megismerte, és hozzájárul ahhoz, hogy a Madocsa külterület 087/33 hrsz ingatlan 

művelési ága erdőből szántóvá megváltozzon.  

 

2.) A Képviselő-testület úgy dönt, hogy a soron következő településrendezési terv módosítsa során a 

087/33 hrsz ingatlant a GKSZ övezetből kiveszi, és mezőgazdasági övezetté alakítja át. 

 

3.) A Képviselő-testület felhatalmazza Baksa Ferenc polgármestert, hogy az 1.) pont szerinti döntésük 

alapján jognyilatkozatokat tegyen meg. 
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Határidő: a kérelmező értesítésére: 2024. szeptember 6. 

Felelős: Baksa Ferenc polgármester 

 

8. Beszámoló a 2024. június 16. és 2024. június 20. közötti TEIT szakmai tanulmányútról 

Előterjesztő: polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. mellékletét képezi. 

 

Baksa Ferenc polgármester: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte, az előterjesztésben 

foglalt határozati javaslat elfogadását javasolta a Képviselő-testületnek. 

Tarczal József képviselő: Mit látsz, mi az, ami Spanyolországban más és jobb? 

Baksa Ferenc polgármester: Teljesen más az eloszlás. Pályázatokat adnak be, és az Erőmű Társulása 

dönti el, hogy nyernek e, nincs értékhatár. Más összegből gazdálkodunk. 

Baksa Ferenc polgármester: Szavazásra bocsátotta a „Beszámoló a 2024. június 16. és 2024. június 

20. közötti TEIT szakmai tanulmányútról” című előterjesztésben foglalt határozati javaslatot. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

125/2024.(VIII.28.) határozata 

a polgármester TEIT szakmai tanulmányútjáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester TEIT szakmai tanulmányútról 

szóló beszámolóját az előterjesztésben foglalt tartalommal megismerte és elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Baksa Ferenc polgármester 

 

9. Javaslat Madocsa Község Önkormányzata Beszerzési Szabályzatának módosítására 

Előterjesztő: Komáromi József elnök 

 

Baksa Ferenc polgármester: Felkérte Komáromi József elnököt, hogy ismertesse előterjesztését. 

Komáromi József elnök: Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 176/2022. (X.26.) 

határozatával döntött az Önkormányzat beszerzéseinek eljárásrendjéről szóló szabályzat elfogadásáról. 

Javaslom, hogy az akkor megemelt, a polgármester hatáskörébe átruházott, nettó 1.000.000 Ft 

összeghatárig történő beszerzések összeghatárát csökkentsük vissza 500.000 Ft-ra. 

Baksa Ferenc polgármester: A Bizottsági ülésen is megkérdeztem, hogy mi indokolja ezt? 

Túlköltekezést csináltam esetleg? 

Komáromi József elnök: Nem, az átláthatóbb gazdálkodás a cél. 

Baksa Ferenc polgármester: Eddig nem volt átlátható? 

Komáromi József elnök: Nem, nem minden. 

Baksa Ferenc polgármester: Ki volt küldve, benne van minden.  

Komáromi József elnök: Elmondtátok, hogy az alacsonyabb összeghatárú beszerzések is Képviselő-

testület elé voltak hozva eddig, akkor semmi nem változik igazából. 

Baksa Ferenc polgármester: De, a bizalom.  

Szintai László alpolgármester: Nekem az a véleményem, ha ezt 2022-ben felemeltük, és ennek a 

Képviselő-testületnek már csak egy hónapja van a mandátumából, lesznek új testületi tagok, lehet, hogy 

ők máshogy látják. Ezért SZMSZ-t módosítani?! Rábíztuk ezt a polgármesterre anno, az sem véletlen 

volt. 

Bán Bálint Géza képviselő: Ha akarja, az új testület újratárgyalja.  

Komáromi József elnök: Látod, a kisebb összegeket is megtárgyaljuk most is, semmi változás nem 

történik benne.  

Baksa Ferenc polgármester: Akkor mi értelme van? 

Szintai László alpolgármester: Volt bármi olyan, ami nektek szemet szúrt volna?  
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Bán Bálint Géza képviselő: Figyelj, mindenhol megszorítások vannak.  

Baksa Ferenc polgármester: Ettől nem fogok kevesebbet költeni, mert így se költök. Akkor nem látom 

az értelmét az intézkedésnek, hacsak nem a bizalom hiánya.  

Árki Istvánné helyi lakos: Én itt voltam mikor a Nyugdíjas Klubnak 50.000 Ft-tal csökkentették a 

támogatását. 

Baksa Ferenc polgármester: Nem csökkentettük, hanem nem emeltünk rajta további 50.000 Ft-ot, nem 

mindegy. Emellett azért hozzá szeretném tenni, hogy amiben tudjuk, segítjük a Nyugdíjas Klubot, pl. 

liszttel, a mikrobusz ingyenes kölcsönadásával. Amikor a kirándulás során megsérült a mikrobusz, akkor 

sem kértük a javítás költségét, hanem megcsináltattuk.  

Tarczal Jánosné a Nyugdíjas Klub elnöke: A busszal kapcsolatosan állítólag mondtad valakinek, 

hogy nem adod többet oda. Annak idején az összes civil szervezet aláírta ezt a buszt, úgyhogy köteles 

lennél a buszt odaadni.  

Baksa Ferenc polgármester: Ilyen „állítólag” az én számat nem hagyta el, nem tudom ki mondta. Ezt 

most kijelentem, ennyi tanú előtt. 

Tarczal Jánosné a Nyugdíjas Klub elnöke: Azt hallottam, hogy azt mondtad, hogy egyszer adtad oda, 

akkor is tönkre ment.  

Baksa Ferenc polgármester: Nem egyszer adtam oda. 

Tarczal Jánosné a Nyugdíjas Klub elnöke: Igaz, csak nem mi vezettük. 

Baksa Ferenc polgármester: Akármikor elkérték odaadtuk, vittük Magukat. Mindig segítettünk. 

Tarczal Jánosné a Nyugdíjas Klub elnöke: Igen, persze, csak… 

Baksa Ferenc polgármester: Kérem, ne legyen csak, segítettünk mindig.  

Tarczal Jánosné a Nyugdíjas Klub elnöke: De azt hallottam, hogy többet nem adod oda. 

Baksa Ferenc polgármester: De ezt én nem mondtam. 

Tarczal Jánosné a Nyugdíjas Klub elnöke: Azért rosszul esik, ha ilyenek jönnek vissza! 

Baksa Ferenc polgármester: Nekem is rosszul esik, ez, amit most mond. Ezt megkérdezhette volna 

már máskor is, hogy tényleg mondtam e ilyet. Én továbbra is segítem Magukat épp úgy, ahogy eddig is 

tettem, ebben 100 %-ig biztos lehet. 

Szintai László alpolgármester: A Képviselő-testület is támogatja Önöket.  

Vitéz Bertalan András aljegyző: A Beszerzési Szabályzat módosításának van egy kidolgozási menete. 

Emellett, ha ilyen szándék van, akkor SZMSZ-t is módosítani kell. Ha úgy döntötök, a következő 

Képviselő-testületi ülésre kidolgozom, és akkor el tudjátok fogadni. Azt viszont hozzátenném, hogy 

amikor megalakul az új Képviselő-testület, akkor dönthet úgy, hogy új SZMSZ-t hoz, módosítja a 

korábbit, vagy elfogadja a korábbit. Lehetséges, hogy az egész kb. 1-1,5 hónapig lesz hatályban.  

Baksa Ferenc polgármester: Emlékezzetek vissza, hogy miért lett megemelve ez az összeghatár. Az 

Iskolában elromlott a gázkazán 2022-ben és a beszerzési ára 650.000 Ft lett volna. Szerencsére nem 

kellett beszerezni, de innen indult az emelés. Ha ad-hoc jelleggel nem tudtunk volna ülést összehozni, 

akkor annyit csúszott volna a kazán beszerzése. Az ilyen esetekre lett kibővítve az összeghatár. Eddig 

ilyenre nem volt példa, ne is legyen rá. Dolgoztatjátok az Aljegyzőt feleslegesen SZMSZ módosítással 

is. 

Magyar István képviselő: Nem a Költségvetési Rendeletben van ez benne? 

Baksa Ferenc polgármester: Abban is benne van, de azt amúgy is módosítani kell szeptemberben. 

Komáromi József elnök: Ha csökkentjük az összeghatárt, akkor mindenképpen tárgyalnia kell a 

Képviselő-testületnek a dolgokat, így mindig értesülünk. 

Baksa Ferenc polgármester: Harmadszor, vagy negyedszer teszem fel a kérdést, nem tájékoztatlak 

benneteket?  

Magyar István képviselő: Nem tudjuk. 

Bán Bálint Géza képviselő: Nem volt beszámoló. 

Baksa Ferenc polgármester: Magyar István képviselő, megkaptad e a pénzügyi ügyintéző által 

összeállított, az összes kiadást tartalmazó táblázatot?  Nem csak te, hanem az egész testület. Abban 

találtatok ekkora költést? A tavalyi év is benne van. 

Magyar István képviselő: Volt benne ekkora költés. 

Baksa Ferenc polgármester: Amiről nem számoltam be? 

Magyar István képviselő: Nem, olyan költések voltak, amik festések az intézményeknél. 

Baksa Ferenc polgármester: Tisztasági festés, amiről tudtatok is.  

Magyar István képviselő: Tudtunk, csak olyan összegek voltak benne. Az Egészségházra szerintem 

nem kellett volna milliót költeni. Megkérdezte a volt asszisztenst, hogy mekkora felület lett festve. 
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Szintai László alpolgármester: A Sportcsarnokban nem sok mindent festettek, az is annyi volt. 

Magyar István képviselő: A Sportcsarnok és az Egészségház nagyjából ugyanannyiba került. 

Szintai László alpolgármester: De nem az egész Sportcsarnok lett festve.  

Baksa Ferenc polgármester: A Sportcsarnokban csak az emeleti vizes blokk lett festve. 

Magyar István képviselő: Az Egészségházban a várótermet nem is festették. 

Baksa Ferenc polgármester: De, az olajozott felület feletti részt teljesen.  

Magyar István képviselő: Az az egy méteres csík az nem sok. 

Baksa Ferenc polgármester: Számolj utána négyzetméterárban. 

Magyar István képviselő: Számomra ezek a gyanús költések, egy millió forint egy Egészségház 

kifestése és a Sportcsarnok is, nagyságrendileg teljesen más. 

Baksa Ferenc polgármester: A négyzetmétert kell számolni. A Sportcsarnokban csak az emeleti vizes 

blokk lett festve. 

Magyar István képviselő: Amikor kértem, akkor lettek elküldve a polgármesteri határozatok 2023-

2024-es évre.  

Baksa Ferenc polgármester: Ettől függetlenül tudtatok az összesről. A polgármesteri határozatokkal 

megcsúsztunk, nem lettek készen időben. 

Magyar István képviselő: De csak akkor lettek elküldve amikor kértem, nem magadtól. Az egész 

testület nem tudott arról, hogy léteznek ilyen határozatok.  

Baksa Ferenc polgármester: Aljegyző Úr segítségét kérném most, a Beszerzési Szabályzatban az hogy 

van benne, mekkora összeghatár felett vagyok köteles beszámolni a Képviselő-testületnek? 

Vitéz Bertalan András aljegyző: Nettó 1.000.000 Ft felett. 

Komáromi József elnök: Most igen, de ha levisszük, akkor 500.000 Ft, és akkor afelett beszámolsz. 

Mi ezzel a probléma? 

Magyar István képviselő: Vitatkozhatunk ezen, te így látod, én így látom, eldöntjük, vagyis mindenki 

saját maga. Ha úgy döntünk, akkor 500.000 Ft felett beszámolsz. 

Komáromi József elnök: Nem beszámol, testületi döntés kell. 

Baksa Ferenc polgármester: Remélem, akkor télen nem lesz olyanra példa, amiért meg lett emelve az 

összeghatár, és be tudtok majd jönni akár munkaidőben is, ha gyors döntés szükséges.  

Bán Bálint Géza képviselő: Munkaidő után is meg tudjuk tartani. 

Baksa Ferenc polgármester: De, ha ad hoc jelleggel rendkívüli ülést kell tartani, hogy meg tudjunk 

bízni valakit, hogy másnap jöjjön már?! 

Bán Bálint Géza képviselő: Akkor este 6-kor megtartjuk. 

Baksa Ferenc polgármester: És utána 8 órakor még elküldöm a megrendelőt? 

Bán Bálint Géza képviselő: Másnap reggel elküldöd. Nem kell 3 órakor tartani, munkaidőben mindent. 

Baksa Ferenc polgármester: Nem is muszáj neked is itt lenned. Amikor tudtad, hogy képviselőnek 

indulsz, jelezted a munkáltatódnak, ha ő nem kéri a kieső béredet, akkor el tudsz jönni.  

Magyar István képviselő: És akkor ő kiesik a munkából? 

Baksa Ferenc polgármester: Mindig ezzel jöttök, hogy az idő és hogy nem kaptok bért. 

Bán Bálint Géza képviselő: Nem is kapunk.  

Baksa Ferenc polgármester: De mikor képviselőnek indultatok, tudtátok, hogy ezt vállaljátok. Ha 

napközben kell bejönni, akkor azt. 

Komáromi József elnök: Ha nagyon muszáj. Aki nem tudja megoldani, az nem jön be.  

Baksa Ferenc polgármester: De nem is muszáj mindenkinek itt lenni.  

Komáromi József elnök: Döntésképesnek kell lenni. 

Baksa Ferenc polgármester: Én is erre tértem ki. Az ülést megelőzően a Pénzügyi Bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot. Felkérte a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a jelenlévőket az ott 

elhangzottakról. 

Komáromi József, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság a „Javaslat Madocsa Község 

Önkormányzata Beszerzési Szabályzatának módosítására” című előterjesztést megtárgyalta, 2 igen 

szavazattal és 2 nem szavazattal, tartózkodás nélkül a határozati javaslatot elutasította. 

Baksa Ferenc polgármester: Szavazásra bocsátotta az alábbi határozati javaslatot: „Madocsa Község 

Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Vitéz Bertalan András aljegyzőt, hogy a soron 

következő munkaterv szerinti ülésre készítse elő a Beszerzési Szabályzat módosításával összefüggő 

előterjesztéseket.” 
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A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 2 nem szavazattal, tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

126/2024.(VIII.28.) határozata 

a Beszerzési Szabályzat módosításáról 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Vitéz Bertalan András 

aljegyzőt, hogy a soron következő munkaterv szerinti ülésre készítse elő a Beszerzési Szabályzat 

módosításával összefüggő előterjesztéseket. 

 

Határidő: a Képviselő-testület soron következő ülése 

Felelős: Vitéz Bertalan András aljegyző 

 

Napirenden kívül: 

 

Tarczal József képviselő: Így talán kisebb lesz a támadási felület, kevésbé szólnak meg egy döntést, 

ha arra hét ember bólint rá, nem csak egy. 

Szintai László alpolgármester: Nem gondolnám. Egy képviseleti szerv vagyunk, azért szavaztak meg 

bennünket, hogy a döntéseket meghozzuk. 

Vitéz Bertalan András aljegyző: Ha valakinek nem tetszik a Képviselő-testület döntése, akkor 

legközelebb nem szavaz az adott jelöltre.  

Tarczal József képviselő: Ha hét ember mondja egy kiadásra, hogy jogos volt, akkor azt nem lehet 

megfogni.  

Baksa Ferenc polgármester: Mindenben bele lehet kötni, ha van ki generálja a feszültséget.  

Szintai László alpolgármester: Ha visszagondoltok, hogy mi volt a Faluház villamossági felújításánál 

is. Húztuk- húztuk a döntést, és az lett az eredménye, hogy másfélszer drágább lett. 

Baksa Ferenc polgármester: Az ablakfestéssel is ugyanez volt a helyzet az Iskolánál. 

Szintai László alpolgármester: Mindent csak tolunk magunk előtt. 

Komáromi József elnök: Nem tolunk semmit.  

 

 

10. Javaslat nyilvános üléseken kép- és hang (videó) felvétel készítéséről 

Előterjesztő: Magyar István képviselő 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. mellékletét képezi. 

 

Baksa Ferenc polgármester: Felkérte Magyar István képviselőt, hogy ismertesse az előterjesztését. 

Magyar István képviselő: A Képviselő-testületnek a mai napon elküldtem az előterjesztést. A 

nyilvános üléseken – testületi, bizottsági, közmeghallgatás, lakossági fórum- készüljön kép- és 

hangfelvétel. Nagy tárgyi eszköz igénye nincs, úgy tudom, hogy az Önkormányzatnak is van GoPro 

kamerája. 

Baksa Ferenc polgármester: Az nem az Önkormányzat tulajdona, hanem a TEIT-é és polgármesteri 

eszközként nálam van.  

Magyar István képviselő: És nem használhatja az Önkormányzat?  

Baksa Ferenc polgármester: Nem azt mondom, csak pontosítottam.  

Magyar István képviselő: Akkor megkérdezlek. Felajánlanád arra – ha a testület úgy dönt – hogy 

lehessen vele felvételt készíteni? 

Baksa Ferenc polgármester: Közmeghallgatáson volt is használva egyszer.  

Magyar István képviselő: Lemerült.  

Baksa Ferenc polgármester: Dr. Orbán Zsuzsanna jegyző Asszonytól is meg lett már kérdezve a 

véleménye a videó és hangfelvétel készítéséről. Tudjátok, hogy nem javasolta. Azt kell szem előtt 

tartani, hogy ne sértsetek sem törvényt, sem személyt. Ha ez megvalósul, akkor bármi további nélkül. 

Ha be vannak tartva a Képviselő-testületi ülés szabályai, pl. szókérés stb., de ezek nincsenek betartva.  

Magyar István képviselő: Így akkor be lesz tartva.  
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Baksa Ferenc polgármester: Példát kellene mutatni, és akkor utána be lehetne vezetni.  

Magyar István képviselő: Nekem tiszta a lelkiismeretem, nem félek attól, hogyha a felvételt 

közzétesszük, akkor bármi atrocitás érhet. Ez az átláthatóságot biztosítja.  

Baksa Ferenc polgármester: Így van, de vannak olykor obszcén beszólások, sértések, olykor még 

neveket is mondotok.  

Magyar István képviselő: Ez mindenkinek a saját felelőssége, de ha bevezetjük, akkor az 

Önkormányzat működését átláthatóbbá teszi. Azok az emberek, akik nem tudnak eljönni egy ülésre is 

megláthatják, hogy hogyan működik.  

Baksa Ferenc polgármester: A videó és hangfelvétel készítését öt évvel ezelőtt próbáltam is 

elfogadtatni, de a Jegyző Asszony meggyőzött, hogy ne és akkor ti is beleegyeztetek, hogy nem. Igaz? 

Így volt? 

Magyar István képviselő: Nem tudom, nem emlékszem.  

Bán Bálint Géza képviselő: Én akkor még nem voltam itt.  

Baksa Ferenc polgármester: Így volt, vagy sem?  

Magyar István képviselő: Volt erről szó. 

Baksa Ferenc polgármester: Mindenki akkor egyöntetűen azt mondta, hogy ne legyen bevezetve.  

Magyar István képviselő: Nem emlékszem pontosan, hogy miben maradtunk, de emlékszem, hogy 

azért nem lett bevezetve, amit te mondasz. Úgy gondolom, hogy felnőtt emberek vagyunk és meg tudjuk 

állni, hogy ne személyeskedjünk és obszcén dolgokat se mondjunk.  

Baksa Ferenc polgármester: Továbbá a szókérés, a szó megkapása, visszaadása.  

Magyar István képviselő: Ezt akkor az SZMSZ-ben úgy kell rögzíteni. 

Baksa Ferenc polgármester: Így is van. 

Szintai László alpolgármester: Én is külön beszéltem Jegyző Asszonnyal körülbelül két hete, nem 

javasolja.  

Magyar István képviselő: Az az érdekes, hogy rengeteg önkormányzatnál működik, mi miben vagyunk 

rosszabbak? Nem az a cél, hogy veszekedés legyen, hanem az, hogy a lakossághoz eljusson az 

információ és visszakövethető legyen. Mindig azzal van a probléma, mint most is, hogy ki mit mondott. 

Bán Bálint Géza képviselő: A jegyzőkönyvekben csak a polgármester és az elnök szerepel. A korábbi 

polgármester idejében részletesebb jegyzőkönyvek voltak. 

Magyar István képviselő: A felvétel, ha fel van töltve egy videómegosztó portálra, akkor mindenki 

számára elérhető. 

Baksa Ferenc polgármester: Utána kell kérdezni ott, ahol már be van vezetve, van e esetleg ezzel 

összefüggésben jegyzőkönyvvezető program vagy gép. 

Magyar István képviselő: Ha bejön bárki az utcáról, ő felveheti.  

Baksa Ferenc polgármester: Az más, ha mi rakjuk fel.  

Komáromi József elnök: Nem kell a szószerinti jegyzőkönyv.  

Magyar István képviselő: Előnye még a felvételnek, hogy nem kell végig ülni egy 3 órás ülést, hanem 

meg lehet nézni az adott részeket is, és amennyiben valaki úgy érzi, hogy az ügy őt érintett és szeretne 

felszólalni, akkor bejön a következő ülésre. A lakosságot is be lehet vonni a közügyek formálásába. 

Baksa Ferenc polgármester: Igen, ezért akartam én is ezt öt évvel ezelőtt, akkor akartam a 

jegyzőkönyvkészítő programot is. Többször is tárgyaltuk, mert találtunk drágábbat és olcsóbbat is, amit 

a TÖOSZ küldött ki.  

Árki Istvánné helyi lakos: Ennyi önállósága nincs az önkormányzatnak, hogy Bölcske mondja meg, 

hogy mit lehet vagy mit sem? 

Komáromi József elnök: A jegyző a törvényességért felel, ő nem dönt. 

Baksa Ferenc polgármester: A Jegyző Asszony Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő- 

testületét védi, hogy ne kövessünk el olyan hibát, ami utólag jogilag felróható.  

Szintai László alpolgármester: Amikor nem volt aljegyzőnk akkor is tárgyaltuk a témát, és akkor is 

javasolta, hogy ne legyen. Volt, hogy a Házasságkötő Teremben is volt olyan vircsaft, hogyha az kikerül 

a YouTube-ra, akkor abból probléma lehetett volna.  

Vitéz Bertalan András aljegyző: A videófelvétellel kapcsolatban szintén SZMSZ-t kell módosítani, 

emellett az adatkezelés kérdése is felmerül. Tájékoztatást kell kérni az adatkezelési felelősünktől is, 

továbbá szabályzatot kell alkotni. Emellett anyagi vonzata is van egy jó minőséget tudó kamerának.  

Magyar István képviselő: Van egy akciókamerám, ha kell felajánlom erre a célra.  

Baksa Ferenc polgármester: Nem erről van szó, a célra itt van a korábban említett GoPro kamera is.  
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Vitéz Bertalan András aljegyző: Azt is tudni kell, hogy hova állítjuk a kamerát, kit- kiket veszünk 

pontosan. 

Magyar István képviselő: Nagy látszószögű kameráról van szó, ha középre helyezzük akkor látszik az 

egész Képviselő-testület. 

Vitéz Bertalan András aljegyző: Fontos az is, hogy az SZMSZ-ben szabályozott ülésmenetet tartani 

kell. A hallgatóság kérdése is felmerül, jelenleg nem lehetne csak így közbeszólni, szót lehetne kérni és 

polgármester Úr dönti el, hogy a hozzászólás a témához illő e. A hallgatóság is fontos része az ülésnek, 

örülünk az érdeklődésnek és a hozzászólásoknak is, azonban a szabályok betartása itt is mást követelne 

meg. Információbiztonsággal kapcsolatos kérdés az is, ha egy helyi lakos felszólal, az ő hangját is 

feltehetjük a világhálóra? Ki kel takarni a videóról? Fedhetetlennek kell lenni, fontos ezeket a kérdéseket 

körbejárni. Ameddig nem készül el az adatkezelési szabályzat, addig ne készüljön videófelvétel, én azt 

javaslom.  

Komáromi József elnök: Az is fontos kérdés, hogy akkor kell e szószerinti jegyzőkönyv.  

Baksa Ferenc polgármester: Meg kell fontolni a kérdést, nem szabad beleugrani. 

Szintai László alpolgármester: Úgy gondolom, hogy a munkánkat megnehezítené. Továbbra is úgy 

gondolom, hogy lesz három új képviselő a testületben, várjuk meg az ő véleményüket.  

Vitéz Bertalan András aljegyző: A lakosság informálása szempontjából jó dolog a videófelvétel. Most 

a nyilvános ülésen lehet részt venni. Az összes képviselő megkapja a jegyzőkönyveket a hitelesítők 

jóváhagyják azt, eddig nem jeleztétek, hogy nektek nem megfelelő ez. Ha kérdés volt megbeszéltük.  

Bán Bálint Géza képviselő: Akkor teljesen más a dolog, ha nem mi, hanem valaki a lakosságból veszi 

fel?  

Vitéz Bertalan András aljegyző: Több NAIH állásfoglalás került ki a témában, bárki felveheti. Az 

adatkezelés innentől kezdve az ő felelőssége.  

Magyar István képviselő: Én részletesen utána jártam, több helyen is azt olvastam, hogy a nyilvános 

ülésen való részvétellel közszereplővé válik mindenki. Kérjünk, véleményt szakembertől és 

visszatérünk rá. 

Vitéz Bertalan András aljegyző: A NAIH-tól is kérjek állásfoglalást? 

Komáromi József elnök: Igen. 

Vitéz Bertalan András aljegyző: Azt nem tudom megmondani, hogy az ő válaszadási idejük mennyi. 

Baksa Ferenc polgármester: Az alábbi határozati javaslat elfogadását tette fel szavazásra: 

„1.)Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) 

felhatalmazza Baksa Ferenc polgármestert, hogy a „Javaslat nyilvános üléseken kép- és hang (videó) 

felvétel készítéséről” című előterjesztéssel összefüggésben kérjen állásfoglalást költségvetési, 

jogszabályi és információbiztonsági szempontból. 2.) A Képviselő-testület felhatalmazza Vitéz Bertalan 

András aljegyzőt, hogy kérjen a NAIH-tól állásfoglalást.”    

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Madocsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

127/2024.(VIII.28.) határozata 

állásfoglalás kéréséről 

 

1.)Madocsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) 

felhatalmazza Baksa Ferenc polgármestert, hogy a „Javaslat nyilvános üléseken kép- és hang (videó) 

felvétel készítéséről” című előterjesztéssel összefüggésben kérjen állásfoglalást költségvetési, 

jogszabályi és információbiztonsági szempontból.  

 

2.) A Képviselő-testület felhatalmazza Vitéz Bertalan András aljegyzőt, hogy kérjen a NAIH-tól 

állásfoglalást. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: polgármester, aljegyző 
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Baksa Ferenc polgármester: Mivel a napirendi pont kapcsán, kérdés, javaslat nem hangzott el, a 

Polgármester Úr a Képviselő-testület nyílt ülését 18.30 órakor bezárta. 

 

 

 

Baksa Ferenc     K.m.f.    Vitéz Bertalan András 

polgármester                  aljegyző 

 

 

 

Bán Bálint Géza                         Szintai László 

    képviselő           képviselő 

jkv. hitelesítők 


